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Ombudsmøte 2016 
 
STED: Sarpsborg skytterlags klubbhus 
TID: Onsdag 30. november 2016 Kl. 18:30 
 
 
1. Konstituering 
 Oddvar Andersen refererte innkallingen. 
  
 Saksliste ble referert. 
 
 Møteleder: ?? ble valgt til dirigent. 
 ?? og ??? ble valgt til å underskrive protokollen. 
 
2. Årsberetninger 
 

a) Styrets beretning 
b) Ungdomsutvalgets beretning 

  
 Forslag til vedtak:  
 Ombudsmøte vedtar de fremlagte årsberetningene for 2016. 
  
3. Regnskap 
 

Forslag til vedtak: 
Det fremlagte regnskap vedtas som Østfold Skyttersamlag’s regnskap for 2016. 

 
4. Budsjettforslag for 2017. 
 

Forslag til vedtak: 
Det fremlagte budsjettforslag vedtas som Østfold Skyttersamlag’s og styrets 
retningslinjer for 2017. 

 
5. Informasjon. 
 

a) Informasjonsstrategi 
- Info HV-01 
- Vedtatt informasjon 

b) Aktivitet 
Terminliste 

 
6.  Innkommende forslag. 

 
a) Forslag fra Styret om endring av statuttene for lagskyting for EJ på samlagsstevne 

felt. 
b) Forslag fra styret om endring av statuttene for Jens Kjelsås Minnemedalje. 
c) Forslag fra styret om endring av innskudd for stevner i Østfold. 
d) Forslag fra styret om endring av statutter for klasse / Østfold cup 
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a) Endring av statutter for lagskyting samlagsstevne felt: 

 
Styret foreslår å endre statuttene ved å justere for EJ slik at de samsvarer med 
skytterboka og for klassen. 
 
Begrunnelse: 
Justering for å tilføye ny klasse EJ. 
 

Drøftelse: 
En administrativ tilføyelse. 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 

Styret foreslår at statutter for samlagsstevne felt vedtas. 
(se vedlegg) 

 
 

b) Forslag fra styret om endring av statuttene for Jens Kjelsås Minnemedalje. 
 
Styret har i november møte d.å. tatt opp eventuelle endringer i statuttene for Jens 
Kjelsås minnemedalje og en gjennomgang av disse, for å legge dette fram for 
ombudsmøtet 2016.  
 

Styrets drøftelse: 
Styret har drøftet saken og justert statuttene slik at de er tilpasset ny EJ klasse. 

 
Styrets forslag til vedtak: 

 
Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta endringene i statuttene for Jens Kjelsås 
minnemedalje. (Se vedlegg)  
 

c) Forslag fra styret om endring av innskudd for stevner i Østfold. 
 

Styret vil foreslå å øke innskuddet på stevner til kr.150,- (arr. Kr. 75/ premie kr. 75,-) 
for senior og kr. 100,- (arr. Kr. 50,- premie kr. 50,-) for rekrutt skyttere. 
 

 Begrunnelse: 
Innskuddet har stått stilt i mange år men ble justert i fjor. Av hensyn til arrangør og 
pengehåndtering vil det være en lettelse for lagenes kasserer å kunne ha runde summer 
å forholde seg til. 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta innskudd gjeldende fra 2017. 
Innskuddet på stevner for 2017 er som følger:  kr.150,- (arr. Kr. 75/ premie kr. 75,-) 
for senior og kr. 100,- (arr. Kr. 50,- premie kr. 50,-) for rekrutt skyttere. 
Dette gjelder for samlagets stevner og alle åpne stevner som lagene arrangerer. 
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d) Forslag fra styret om endring av statutter for klassse / Østfold cup 
 
Styret foreslår å endre statutter for Østfold og klasse cup for tilpassing av ny klasse EJ. 
 

 Begrunnelse: 
Flere lag kan delta i cup skytingen. 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta endringen i klasse cup. 
(se vedlegg) 
 

e) Forslag fra styret om uttalelse til skytterstyret / skyttertinget 
 
Styret foreslår å sende følgende sak til skytterstyret / skyttertinget 
 
a) Innføring av Eldre Junior 

 Det er ikke anledning å pendle mellom klasse Junior og 4-5 klasse etter 
innføringen av klasse Eldre Junior. 

 
 Vi mener dette gir en begrensning i forhold til dagens muligheter, da eneste 
muligheten skytterne har for å forsøke seg på 200m er å gå opp i Eldre Junior.  

 De tvinges dermed til å forlate klasse Junior. 
 

Vi er kjent med at det er mulig å pendle mellom Junior og Eldre Junior, men de er 
da begrenset til skyting på 100m og mister dermed muligheten til å kunne forsøke 
seg på 200m, uten å forlate Juniorklassen. 

 
 

 Begrunnelse: 
 

Dette frykter vi kan skade Juniorklassen med at vi tvinger de opp i EJ, som igjen 
kan føre til at lag/ samlag står uten Juniorer til cuper og lagskyting. 
Vi mener tinget bør behandle saken på nytt, med mål om å ikke fjerne muligheten 
for Junior - vi trenger ikke begrensinger. 

 Vi ønsker saken behandlet av tinget på nytt. 
 
 
b) Forbud mot skytebukse og skytesko i klasse R og ER 
 Hensikt med forbudet er å redusere kjøpepress. 
 

Vi mener at vi ikke skal innføre forbud og gi begrensinger, men heller fokusere på 
muligheter for å sikre økt rekruttering.  

 
Vi er alle enige om at bukse og sko ikke gir noen fordeler for å skyte liggende, og 
dermed mener vi forbudet ikke har noen hensikt. Det som er en negativ 
konsekvens med forbudet er 1) alle etablerte ungdommer i disse klassene, må 
anskaffe nye bukser og 2) vi vanskeliggjør for ungdommene å trene på høyere 
stillinger på treningskvelder da de må ha med utstyr som til vanlig ikke er i bruk. 
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 Begrunnelse: 
Vi er også skeptiske til at DFS starter på en linje med forbud - det vil komme 
mange forslag opp i kjølvannet av samme art tror vi. Vi ønsker saken behandlet på 
nytt på tinget til sommeren. 

 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
a) Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta henstillingen om å sende saken til 

skytterstyret, subsidiært ta den opp som tingsak i 2017. 
 
b) Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta henstillingen om å sende saken til 

skytterstyret, subsidiært ta den opp som tingsak i 2017. 
 

 
7. Valg. 
 Se egen liste. Denne blir presentert på ombudsmøtet. 
 
 
 Styret ber ombudsmøtet om fullmakt til å anta leder som kasserer. 
  
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
 Ombudsmøtet gir styret fullmakt til å anta leder som kasserer. 
 
 
 
 
 sign        Sign 
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